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Interior envia 
una notificació 
en castella a 
un ajuntament 

L'alcaldessa d'lsona i 
Conca Delia i diputada 
de Junts al Parlament, 
Jeannine Abella, va de
nunciar ahir a la xarxa 'X' . 
que el Departament d'ln
terior ha enviat a l'ajun
tament una notificació 
en castellá Abella ho va 
titilar "d'inadmissible" i 
va demanar que "no es 
torni a repetir". Protecció 
Civil va dir que va ser un 
"error" en l'enviament. 

La directora de la residencia 
d'avis d~aCelles dimiteix 
després de 9 mesos al carrec 
Critica la gestió, el t~acte i la falta d'un nou conveni i 
l'alcalde admet que "hi ha coses q·ue no s'han fet bé" 

Actes a Binéfar 
ambmotiude 
l'exposició 
micologica 
L' Ajuntament de Binéfar 
celebrara la 23a edició 
de I'Exposició Micolo
gica que "tindr~ lloc del 
12 al 14 d'octubre amb 
diverses activitats lúdi
ques i divulgativas diri
gidas a aprofundir més 
sobre l'atractiu món deis 
bolets i els fongs. 

A.SÁNCHEZ 
Almacelles 

La directora de la residen
cia d'avis i centre de dia 
d'Aimacelles, Sheila Gó
mez, va presentar dilluns 
la seva dimissió després 
de tot just nou mesos al 
carrec. Va ser nomenada 
el 3 de gener del 2024. 

En una publicació a xar
x~s. Gómez va explicar 
que va prendre la deci
sió per diversos motius, 
"molts i greus", com la 
gestió, el tracte rebut, la 
inacció o la incompetencia 
per part de l'administració, 
posant el focus en la figura 
de !'.alcalde i president . de 
I'EPEL, Joan Bosch. Gó
mez va denunciar que el . 

FOTO_ Aj. Agramunt Alumnes que han fet els plafons 

Instal·len plaf9ns sobre la 
flora i la fauna a Agramunt 
Agramunt va instaHar la setmana passada una desena 
de plafons explicatius sobre el tipus d'arbres i animals 
que podem trobar al Passeig Jpsep Brufau. L'activitat 
s'emmarca dins el Pla Educatiu d'Entorn. 

centre "no té conveni, no té pels treballadors, els quals 
estabilitzada la plantilla, no "doblen i tripliquen torns" 
té la valoració deis llocs de perque, va assegurar, no 
treball, tenim salaris indig- s'han buscat solucions a la 
nes i no tenim contractada falta de personal. 
empresa de comptabilitat". Per la seva banda, Bosch 
A més a més, va assegurar va dir que "no estic gens 
que la residencia se sosté d'acord" amb el comunicat, 

lmatge de la residencia 
d'avis i centre de dia 
d' Almacelles 
FOTO_ Aj. Almacelles 

tot i que va admetre que 
"hi ha coses que no s'han 
fet bé". "La responsabili
tat és meva, pero s'ha fet 
una bona feina i cree que 
no cal marxar matant", va 
expressar. 

Bosch va reconeixer que 
"conduir una residencia és 
molt difícil" i va assumir la 
seva responsabilitat. Gó
mez va demanar la seva 
dimissió i !'alcalde va voler 
transmetre un missatge de 
tranquiHitat: "Ho rec9n
duirem", va concloure. 

FOTO_ Aj. Torre de Capdelia Una de les demostracions que es va fer eo la tira 
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Exit de la tira ralnadera de Bellvei 
La Fira Ramadera de la 
Pobleta de Bellveí va clou

. re amb exit en . totes les 
activitats i una gran as-

sistencia de públic, amb 
8.000 visitants i més de 70 
expositors entre parades 
i demostracions d'oficis. 

Eriguany la tira, ha comp
tat amb més presencia de 
vaques, més de 50 de set
ze explotacions diferents. 
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